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Dobrý den,

po naší telefonické domluvě, píšu i písemnou zprávu, ohledně prošetření situace na MČ

Libuš. Tento rok se nám zvýšila kontaktní práce na Libuši o 100%. Podařilo se nám se

propojit s lidmi z místních ubytoven, kteří užívají návykové látky a navázat s nimi spolupráci.

Celkem jsme udělali díky tomu 6 občanských průkazů a propojili dva lidi se sociálním

kurátorem Prahy 12. Bohužel drtivá většina lidí z těchto ubytoven se nechce dále posouvat a

berou místní bydlení na těchto ubytovnách za dostatečné a cílové.

Na včerejší směně na Libuši jsme přijali 863 ks injekčních stříkaček a vydali 1015 ks. Měnilo

u nás 12 lidí a měli jsme 12 sběrů na brownfieldu u ulice K Jezírku a přilehlém okolí. Tyto

čísla bývají standardní v rámci pravidelných návštěv. Po cestě a na tom brownfieldu jsme

potkali ještě 4 uživatelé návykových látek, které znám od vidění, ale nic od nás nechtěli.

Postávali a bavili se mezi sebou. V okolí bylo hodně paraférnálií, které nasvědčují tomu, že se

v dané lokalitě aplikují návykové látky.

Nakontaktované mám momentálně dvě ubytovny: Cham a Davon. Přičemž k Davonu jezdím

1X měsíčně. Jsou tam socializovaněj ší uživatelé a měníme vždycky na konci ulice V Hrobech.

Klienti na této ubytovně nechtějí o bydlení přijít a jsou velmi opatrní. Naproti tomu ubytovna

Cham, tak tam měníme přímo v areálu a výměny jsou větší a obyvatelé méně socializovaní a

rozhodně je tam více našich klientů než na ostatních ubytovnách. S panem majitelem jsem

osobně nemluvil, ale určitě o nás ví nebo nás minimálně párkrát viděl. Nechá nás zde

poskytovat naše služby, ale mám trochu pochybnosti o jeho úmyslech, protože mi nepřij dé

normální si vzít na svoji ubytovnu tolik desocializovaných lidí a nijak s nimi nepracovat. To

vede podle mého názoru k výraznějším problémům, které se musí projevit a být vidět

v okolí.

Na Libuš jsme začali jezdit kvůli většímu výskytu injekčních stříkaček a klientů 2x měsíčně,

protože 1x měsíčně už nestačí.

Řešení bohužel neznám. Mohu se nad tím více zamyslet, ale vzhledem k tomu, že postoj

některých MČ je dost represivní, tak dochází k migraci těchto lidí, protože nezmizí a čím dál

více vidíme, že se tito lidé uchylují na okraje města, kde to nebylo tolik dříve zvykem. Jak

tento trend zastavit nevím.

Kdyby bylo cokoli potřeba, tak mi dejte vědět. Rád zodpovím na všechny dotazy, které budu

vědět a budu se těšit na společné setkání v listopadu.

S pozdravem
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